
 

 
Technische vragen bij Raadsvoorstel; Herinrichting parkeerplaats Nicolaas Beetsstraat 

 

Nr. Vraag Partij Antwoord 

1 In hoeverre wordt nu al rekening 
gehouden met extra oplaadplekken voor 
elektrische auto’s? Er zijn nu 2 
laadpunten aanwezig welke veelal bezet 
zijn. Je wilt voorkomen dat de straat later 
opnieuw (deels) open moet. 
 

SGP Gemeld kan worden dat op basis van het nog vast te stellen oplaadpuntenbeleid er geen 
oplaadpunten binnen de werkgrens van het project Nicolaas Beetsstraat gepland zijn. 
Het plaatsen van laadpalen heeft dan ook geen invloed op de uit te voeren werkzaamheden 
Nicolaas Beetsstraat. 
 

    

    


